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PROTOKÓŁ NR XIII/19 
z obrad XIII zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, która odbyła się w dniu 27 listopada 2019 roku, 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Grajewo (budynek 6A) pod przewodnictwem Pani Haliny 

Muryjas-Rząsy – Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo. 

 

 Stan liczbowy radnych – 21 

 Radnych obecnych na Sesji – 19 

 Sesję rozpoczęto o godz. 12.00 

 Sesję zakończono o godz.14.16 

 Sesja nagrywana w wersji audio-video 

 

 

Radni obecni na Sesji: 

1. Babul Tomasz 

2. Chrzanowska-Karwowska Aneta Ewa 

3. Ciechanowicz Andrzej 

4. Curyło Grzegorz Robert 

5. Dembiński Wiesław Janusz 

6. Jagielska Henryka 

7. Ksepko Julia Klaudia 

8. Muryjas-Rząsa Halina 

9. Nietupska Elżbieta 

10. Niewiarowski Andrzej 

11. Obrycki Paweł 

12. Opara Anna 

13. Paszkowski Piotr 

14. Purwin Daniel 

15. Purzeczko Krzysztof 

16. Siejda Tomasz 

17. Skawski Arkadiusz Zbigniew 

18. Stefańska Monika 

19. Wielgat Mariusz 

Radni nieobecni na Sesji: 

1. Siwik-Karwowska Agnieszka 

2. Zalewski Paweł Filip 

Lista obecności stanowi Załącznik nr 1 do Protokołu. 

 

W obradach uczestniczyły inne osoby zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik nr 2                 

do Protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XIII Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej oraz informacje na temat realizacji 

uchwał. 

4. Informacja z realizacji zadań inwestycyjnych miasta za trzy kwartały 2019 r. 

5. Informacja na temat realizacji inwestycji drogowych za 10 miesięcy 2019 r. 

6. Informacja na temat realizacji zadań wynikających z Miejskiego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii, w tym 

informacja z działalności Grajewskiego Klubu „Zdrowie i Trzeźwość”. 

7. Formy promocji miasta w 2019 r. oraz zamierzenia innowacyjne w tym zakresie. 
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8. Sport w mieście: 

a) sprawozdanie z działalności MOSiR z wyeksponowaniem problematyki Pływalni 

Miejskiej(kadra, zajęcia, koszty); 

b) działalność klubów sportowych w mieście; 

c) podsumowanie osiągnięć sportowych miasta na szczeblu województwa, makroregionu, kraju; 

d) możliwości polepszenia i rozbudowania bazy sportowej w latach 2019 – 2020. 

9. Informacja na temat realizacji zadania – utrzymanie zieleni na terenie miasta w 2019 r. 

10.Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wyrażania zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty jednorazowej z tytułu przekształcenia 

prawa użytkowania wieczystego gruntów zbudowanych na cele mieszkaniowe w prawo 

własności; 

b) przyjęcia do prowadzenia przez miasto Grajewo zadań publicznych z zakresu oświaty                                  

i wychowania powierzonych przez powiat grajewski; 

c) przyjęcia rocznego Programu współpracy miasta Grajewo z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego                      

i o wolontariacie na 2020 r.; 

d) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu miasta Grajewo; 

e) wzoru wniosku o dodatek energetyczny; 

f) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2019-2036; 

g) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2019 rok. 

11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

12.Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej. 

13.Przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Miasta Grajewo. 

14.Sprawy różne. 

15.Zamknięcie XIII Sesji Rady Miasta. 

ad 1. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Dokonała otwarcia XIII zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, wypowiadając zdanie: „Otwieram 

XIII zwyczajną Sesję Rady Miasta Grajewo”. Po sprawdzeniu kworum stwierdziła, że na 21 radnych 

obecnego składu Rady w obradach aktualnie bierze udział 18 radnych, co stanowi kworum 

i wystarczy do podjęcia prawomocnych uchwał.  

ad 2. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Przedstawiła porządek obrad XIII zwyczajnej Sesji Rady Miasta, który stanowi Załącznik nr 3 

do Protokołu.  Wobec braku wniosków i uwag do niego poinformowała, że porządek obrad 

realizowany będzie w przedstawionym brzmieniu. Zarządziła sprawdzenie kworum i stwierdziła, 

że na 21 radnych obecnego składu Rady w obradach aktualnie bierze udział 19 radnych. 

ad 3. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad zwróciła się z prośbą do Burmistrza o przedstawienie sprawozdania 

z działalności w okresie międzysesyjnym. Poinformowała, że w dyspozycji Państwa radnych są 

informacje na temat realizacji uchwał Rady Miasta Grajewo, które zostały podjęte podczas XI Sesji 

Rady Miasta, stąd też ich przedstawianie wydaje się zbędne /Informacje stanowią Załącznik nr  4 

do Protokołu/. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta Grajewo z kierowania bieżącymi sprawami miasta oraz 

z odbytych spotkań, wyjazdów służbowych, działań wielokierunkowych, tj. reprezentowania miasta 

Grajewo na zewnątrz. Przedstawił również sprawozdanie z podpisanych Zarządzeń Burmistrza jako 

organu wykonawczego miasta w okresie od poprzedniej zwyczajnej sesji Rady Miasta, tj. od dnia 

30 października 2019 roku do dnia dzisiejszego /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 5 do 

Protokołu/. 
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Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku pytań zwróciła się do Rady Miasta o przyjęcie sprawozdania Burmistrza Miasta                    

z działalności międzysesyjnej oraz informacji z realizacji uchwał podjętych na XI Sesji Rady Miasta 

– w drodze głosowania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta 

z działalności międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, 

tj. od dnia 30 października 2019 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał 

podjętych na XI Sesji Rady Miasta. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 6 do Protokołu. 

ad 4. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji z realizacji zadań 

inwestycyjnych miasta za trzy kwartały 2019 r. /Informacja stanowi Załącznik nr 7 do Protokołu/. 

Zapytała, czy do tego tematu są jakieś pytania bądź uwagi. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą 

do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 listopada 2019 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 8 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację z realizacji zadań 

inwestycyjnych miasta za trzy kwartały 2019 r. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 9 do Protokołu. 

ad 5. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji na temat realizacji 

inwestycji drogowych za 10 miesięcy 2019 r. /Informacja stanowi Załącznik nr 10 do Protokołu/. 

Zapytała, czy do tego tematu są jakieś pytania bądź uwagi. Wobec ich braku zarządziła głosowanie 

nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację na temat realizacji 

inwestycji drogowych za 10 miesięcy 2019 r. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 11 do Protokołu. 

ad 6. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji na temat realizacji 

zadań wynikających z Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii, w tym informacja z działalności Grajewskiego 

Klubu „Zdrowie i Trzeźwość” /Informacje stanowią Załączniki nr 12, 13 i 14 do Protokołu/. 

Zapytała, czy do tego tematu są jakieś pytania bądź uwagi. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą 
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do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 listopada 2019 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 8 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację na temat realizacji 

zadań wynikających z Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii, w tym informacja z działalności 

Grajewskiego Klubu „Zdrowie i Trzeźwość”. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 15 do Protokołu. 

ad 7. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji na temat form 

promocji miasta w 2019 r. oraz zamierzeń innowacyjnych w tym zakresie /Informacja stanowi 

Załącznik nr 16 do Protokołu/. Zapytała, czy do tego tematu są jakieś pytania bądź uwagi. Wobec 

ich braku zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym przyjęła informację na temat form promocji miasta 

w 2019 r. oraz zamierzeń innowacyjnych w tym zakresie. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 17 do Protokołu. 

ad 8. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji na temat sportu 

w mieście /Informacja stanowi Załącznik nr 18 do Protokołu/. Zapytała, czy do tego tematu są 

jakieś pytania bądź uwagi. Wobec ich braku zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym przyjęła informację na temat sportu w mieście. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 19 do Protokołu. 

ad 9. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji na temat realizacji 

zadania – utrzymanie zieleni na terenie miasta w 2019 r. /Informacja stanowi Załącznik nr 20 do 

Protokołu/. Zapytała, czy do tego tematu są jakieś pytania bądź uwagi. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

Zapytała o termin uruchomienia białego orlika. 

Pan Marek Duchnowski – Dyrektor MOSiR 

Powiedział, że uruchomienie białego orlika uzależnione jest od warunków atmosferycznych i trudno 

określić konkretną datę. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku innych pytań zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 
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Rada Miasta w głosowaniu imiennym przyjęła informację na temat realizacji zadania – 

utrzymanie zieleni na terenie miasta w 2019 r. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 21 do Protokołu. 

ad 10. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Dokonała otwarcia punktu 10. porządku obrad, dotyczącego podjęcia pakietu uchwał. 

ad 10a 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie wyrażania zgody na udzielenie 

bonifikaty od opłaty jednorazowej z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów 

zbudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności. Zapytała, czy do tego tematu są jakieś 

pytania bądź uwagi. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego 

wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 listopada 2019 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały w wersji przedstawionej przez wnioskodawcę /Opinia 

Komisji stanowi Załącznik nr 8 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIII/104/19 w sprawie 

wyrażania zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty jednorazowej z tytułu przekształcenia 

prawa użytkowania wieczystego gruntów zbudowanych na cele mieszkaniowe w prawo 

własności. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 22 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 23 do Protokołu. 

ad 10b 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie przyjęcia do prowadzenia przez 

miasto Grajewo zadań publicznych z zakresu oświaty i wychowania powierzonych przez powiat 

grajewski. Zapytała, czy do tego tematu są jakieś pytania bądź uwagi. Wobec ich braku zwróciła się 

z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 listopada 2019 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały w wersji przedstawionej przez wnioskodawcę /Opinia 

Komisji stanowi Załącznik nr 8 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIII/105/19 w sprawie 

przyjęcia do prowadzenia przez miasto Grajewo zadań publicznych z zakresu oświaty 

i wychowania powierzonych przez powiat grajewski. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 24 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 25 do Protokołu. 
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ad 10c 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego Programu 

współpracy miasta Grajewo z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 

3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 r. Zapytała, czy do tego 

tematu są jakieś pytania bądź uwagi. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącego 

wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej 

sprawie. 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 listopada 2019 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały w wersji przedstawionej przez wnioskodawcę /Opinia 

Komisji stanowi Załącznik nr 8 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIII/106/19 w sprawie 

przyjęcia rocznego Programu współpracy miasta Grajewo z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na 2020 r. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 26 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 27 do Protokołu. 

ad 10d 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu miasta Grajewo. Zapytała, czy do tego tematu są 

jakieś pytania bądź uwagi. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego 

wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 listopada 2019 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały w wersji przedstawionej przez wnioskodawcę /Opinia 

Komisji stanowi Załącznik nr 8 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIII/107/19 w sprawie 

zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu miasta Grajewo. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 28 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 29 do Protokołu. 

 

ad 10e 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie wzoru wniosku o dodatek 

energetyczny. Zapytała, czy do tego tematu są jakieś pytania bądź uwagi. Wobec ich braku zwróciła 

się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 listopada 2019 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały w wersji przedstawionej przez wnioskodawcę /Opinia 
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Komisji stanowi Załącznik nr 8 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym podjęła Uchwałę Nr XIII/108/19 w sprawie wzoru 

wniosku o dodatek energetyczny. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 30 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 31 do Protokołu. 

ad 10f 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej miasta Grajewo na lata 2019-2036. Zapytała, czy do tego tematu są jakieś pytania bądź 

uwagi. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego 

posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 listopada 2019 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały w wersji przedstawionej przez wnioskodawcę /Opinia 

Komisji stanowi Załącznik nr 8 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIII/109/19 w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2019-2036. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 32 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 33 do Protokołu. 

ad 10g 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo 

na 2019 rok. Zapytała, czy do tego tematu są jakieś pytania bądź uwagi. Wobec ich braku zwróciła 

się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Daniel Purwin – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 listopada 2019 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały w wersji przedstawionej przez wnioskodawcę /Opinia 

Komisji stanowi Załącznik nr 8 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XIII/110/19 w sprawie 

zmian w budżecie miasta Grajewo na 2019 rok. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 34 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 35 do Protokołu. 

ad 11. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski – poinformowała 



9/12 

o interpelacjach i  wnioskach, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym oraz odpowiedziach na nie. 

/Wykaz stanowi Załącznik nr 36 do Protokołu/. Wobec braku pytań, uznała ten punkt porządku 

obrad za zrealizowany. 

ad 12. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wypełniając porządek obrad, przedstawiła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo 

z działalności w okresie międzysesyjnym /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 37 do Protokołu/ 

w zakresie: 

a) organizowania i przewodniczenia pracom Rady Miasta; 

b) kontaktu z mieszkańcami Grajewa; 

c) reprezentowania Rady Miasta na zewnątrz. 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w kwestii przedstawionego 

sprawozdania. Wobec braku zgłoszeń zarządziła  sprawdzenie kworum i stwierdziła, że na 21 radnych 

obecnego składu Rady w obradach aktualnie bierze udział 19 radnych. Następnie poddała 

sprawozdanie pod głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej 

Rady Miasta Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 38 do Protokołu. 

ad 13. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wypełniając porządek posiedzenia, przyjęciu poddała protokół z XII Sesji Rady Miasta, 

który wyłożony był w Biurze Rady Miasta, udostępniony wraz z materiałami na sesję, a obecnie 

znajduje się w sali obrad. Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby wnieść uwagi 

lub zgłosić wnioski do treści protokołu. W związku z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie 

imienne nad jego przyjęciem. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XII/19  z obrad XII 

zwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 30 października 2019 roku – bez wprowadzania zmian 

w jego treści. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 39 do Protokołu. 

ad 14. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła realizację punktu: „Sprawy różne”. Poinformowała o pismach, które wpłynęły do Rady 

Miasta: 

• Uchwała nr V-00313-34/19 z dnia 15 listopada 2019 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie wydania opinii o możliwości wykupu obligacji 

przez miasto Grajewo /Załącznik nr 40 do Protokołu/; 

• Prośba Dyrektora Szpitala Ogólnego w Grajewie o pomoc w zakupie karetki transportowej 

/Załącznik nr 41 do Protokołu/; 

• Prośba Starosty Powiatu Grajewskiego o dofinansowanie zadania inwestycyjnego p.n.: 

„Budowa parkingu przy Zespole Szkół nr 2 w Grajewie z budową zjazdu od strony ul. mjr. 

Jana Tabortowskiego” /Załącznik nr 42 do Protokołu/. 

Pan Waldemar Remfeld – Starosta Powiatu Grajewskiego 

Zwrócił się z prośbą o umożliwienie zabrania głosu nowemu dyrektorowi grajewskiego szpitala – 

Panu Sebastianowi Wysockiemu. 
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Pan Sebastian Wysocki – Dyrektor Szpitala Ogólnego w Grajewie 

Powiedział, że stanowisko dyrektora objął 2 miesiące temu. Obecny dług Szpitala to prawie 34 mln 

zł i ciągle rośnie, co wynika z sytuacji na rynku. Wdrażane są zmiany, które mają zahamować jego 

wzrost i takim przykładem jest zakup karetki, która umożliwi realizację transportu medycznego 

we własnym zakresie, a nie przez firmę zewnętrzną. Dodał, że Szpital jest związany wieloma 

umowami zawartymi we wcześniejszych latach, które w obecnej sytuacji rynkowej nie przynoszą 

żadnych korzyści. Powołane są też komisje, które badają sposób wydatkowania środków. 

Pan Tomasz Siejda – Radny Miasta 

Zapytał o oszczędności z tytułu wykonywania w przyszłości transportu medycznego własną karetką. 

Pan Sebastian Wysocki – Dyrektor Szpitala Ogólnego w Grajewie 

Powiedział, że według analiz jest to oszczędność na poziomie 150 tys. zł rocznie. 

Pan Arkadiusz Skawski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Zapytał, czy planowane są likwidacje oddziałów i poradni. 

Pan Sebastian Wysocki – Dyrektor Szpitala Ogólnego w Grajewie 

Powiedział, że na ten moment nie widzi potrzeb jakichkolwiek likwidacji. Szpital jest w stanie 

jedynie zmniejszyć ilość łóżek na niektórych oddziałach, co spowodowane jest mniejszym 

zapotrzebowaniem na daną usługę. 

Pan Arkadiusz Skawski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Zapytał, czy Dyrektor korzysta z audytu zarządzonego przez Starostę. 

Pan Sebastian Wysocki – Dyrektor Szpitala Ogólnego w Grajewie 

Twierdząco odpowiedział na powyższe pytanie. Dodał, że w Szpitalu prowadzone są dwa audyty – 

jednen na potrzeby banku pod kątem kredytu długoterminowego, a drugi na potrzeby Starostwa 

Powiatowego w Grajewie. 

Pani Małgorzata Zdanewicz – Główna księgowa Szpitala Ogólnego w Grajewie 

Przedstawiła sytuację Szpitala od strony finansowej – temat obudowała szerokim kontekstem 

merytorycznym. 

Pan Arkadiusz Skawski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Zapytał o brak stołówki i apteki w Szpitalu. 

Pan Sebastian Wysocki – Dyrektor Szpitala Ogólnego w Grajewie 

Odnośnie apteki szpitalnej powiedział, że jest to temat obecnych analiz. Jeśli chodzi o stołówkę, 

to problem braku własnej kuchni to uniemożliwia, a żywienie prowadzi firma zewnętrzna. 

Pani Henryka Jagielska – Zastępca Przewodniczącej Komisji Spraw Społecznych 

Zwróciła się do Dyrektora z prośbą o spotkanie z Radą Miasta w celu omówienia sytuacji w Szpitalu. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że sytuacja Szpitala Ogólnego w Grajewie na dziś jest krytyczna, której nie uda się 

rozwiązać bez wsparcia samorządów z terenu naszego powiatu. Zaapelował, by zorganizować 

spotkanie i zaprosić na nie również włodarzy tych samorządów. 

Pan Paweł Krutul – Poseł na Sejm RP 

Powiedział, że musimy wspólnymi siłami z partią rządzącą zadbać o placówki w naszym 

województwie. Dodał, że w jego opinii szpitalem powinien kierować menedżer, który zna się na 

kierowaniu taką placówką, a wszelkie plany powinny być poparte liczbami. Na koniec zapewnił, 

że w razie potrzeby służy swoją pomocą. 

Pan Ryszard Chiliński – Prezes Stowarzyszenia „Lepsze Grajewo” 

Podsumował tegoroczną kwestę na rzecz budowy alejek na Cmentarzu parafialnym w Grajewie. 

Powiedział, że zebrano ponad 20 500 zł. Dodał, że również Proboszcz Parafii pw. Trójcy 

Przenajświętszej przekazał kwotę 5 tys. zł. Podziękował wolontariuszom i wszystkim darczyńcom. 

Wspomniał też o sprawie fatalnego stanu bram wejściowych na cmentarz, poruszonej przez Panią 

Anetę Chrzanowską-Karwowską. Tematem nieodpłatnie zajął się grajewski ZAKREM, w czym 

pomógł Pan Edward Boć, a w transporcie pomógł ZWiK w Grajewie. 

Pan Arkadiusz Skawski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Zapytał, ile udało się już ułożyć alejek. 

Pan Ryszard Chiliński – Prezes Stowarzyszenia „Lepsze Grajewo” 

Powiedział, że ułożono już około 920 m alejek. 
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Pan Arkadiusz Skawski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Zapytał, ile metrów alejek ułożył gospodarz tego obiektu – ksiądz proboszcz. 

Pan Ryszard Chiliński – Prezes Stowarzyszenia „Lepsze Grajewo” 

Powiedział, że ksiądz proboszcz wsparł nas kwotą 5 tys. zł. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Poinformowała o nadchodzących wydarzeniach w mieście. 

Pan Paweł Obrycki – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Podziękował osobom z klas mundurowych ZS nr 2 w Grajewie za udział w ćwiczeniach pożarniczych 

w GCK. 

Pani Julia Ksepko – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Zadała następujące pytania Dyrektorowi GCK: 

• Jakimi pobudkami Dyrektor GCK kierował się wprowadzając opłaty dla członków Chóru 

Miejskiego? Czy są to opłaty obowiązkowe czy dobrowolne? Czy wszyscy korzystający 

z obiektów GCK takie opłaty ponoszą? 

• Kto odpowiada za promocję Grajewian i Chóru Miejskiego w mieście i poza nim? 

Pan Tomasz Dudziński – Dyrektor GCK 

Powiedział, że odpłatność została wprowadzona od września tego roku, a jej wysokość to 50 zł 

za semestr i obowiązuje ona wszystkie zespoły działające w GCK. Według szacunków budżet 

jednostki pozyska z tego tytułu 40 tys. zł rocznie. Powodem jej wprowadzenia jest m.in. wzrost cen 

energii elektrycznej, wzrost płacy minimalnej (dla 17 pracowników). Odnośnie promocji powiedział, 

że w GCK jest jedna osoba, która się tym zajmuje, a promocję Grajewian prowadzi ich instruktor 

przez fanpage na portalu Facebook. Dodał, że promocją i decyzją o występach Chóru Miejskiego 

również zajmuje się jego instruktor. 

Pani Julia Ksepko – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Zapytała, czy te opłaty mogą zostać zniesione. 

Pan Tomasz Dudziński – Dyrektor GCK 

Powiedział, że z jego punktu widzenia te opłaty są konieczne i przynajmniej do końca czerwca 

2020 r. nie zostaną zniesione. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

Poruszyła temat kontrowersyjnego plakatu i prowadzenia sztabu WOŚP w Grajewie. Co roku 

zajmowało się tym GCK, w tym roku będzie robiło to CIS. Zwróciła się z prośbą o wyjaśnienia w tej 

sprawie. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że Kierownik CIS – Pani Izabela Randzio ma zgodę na bycie szefem sztabu WOŚP 

w Grajewie. 

Pan Tomasz Dudziński – Dyrektor GCK 

Pokrótce opowiedział o historii finałów WOŚP w Grajewie – zaznaczył, że organizatorem nigdy nie 

był MDK czy GCK. Zawsze była to osoba fizyczna, która podejmowała się roli szefa sztabu. W 

związku z tym, że osoby, które zajmowały się tym dotychczas przebywają na urlopach 

macierzyńskich, nie podejmą się takiego zadania w tym roku. Postanowiliśmy opublikować plakat z 

informacją, że szukamy szefa sztabu WOŚP w Grajewie i zgłosiła się Pani Izabela Randzio. Sztab 

będzie przy CIS, a finał odbędzie się w GCK i będą w niego zaangażowani pracownicy naszej 

jednostki. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

W związku z brakiem innych zgłoszeń do dyskusji, uznała ten punkt porządku za zrealizowany. 

ad 15. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 14.16 zamknęła XIII Sesję Rady Miasta 

Grajewo, wypowiadając następujące słowa: „Zamykam XIII zwyczajną Sesję Rady Miasta Grajewo”. 
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Na tym protokół zakończono i podpisano. 
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Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo. 

Retransmisja obrad dostępna pod adresem: 

 

http://bip.um.grajewo.pl/rada_miasta_grajewo/transmisje_z_sesji_rady_miasta/ 

 


